
Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre výstavbu, životné prostredie, a ochranu 

verejného poriadku / ďalej len KVŽPaOVP / zo dňa 23.10.2023 

 

Členovia komisie: Radoslav Ťapušík – Predseda   prítomný 

   Peter Čačaný – Tajomník   prítomný 

   Pavol Vokel st. – Člen    prítomný 

Hostia:   Pavel Božik – Starosta obce    prítomný 

   Peter Bulla – poslanec Ob. Z.   prítomný 

   Ján Jobági  - poslanec Ob. Z.   prítomný 

   Anton Kušnír – poslanec Ob. Z.  prítomný 

 

Otvorenie komisie: 

Radoslav Ťapušík privítal členov komisie na 4. Zasadnutí komisie pre výstavbu, životné 

prostredie, a ochranu verejného poriadku a prečítal program dnešného zasadnutia.  

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Žiadosť rodičov o riešenie parkovanie pred Základnou Školou Alekšince 

3. Žiadosť o výmenu ventilov na radiátoroch v budove Základnej Školy Alekšince 

4. Žiadosť o úpravu príjazdovej cesty / otoč smer p. Helena Rigová / 

5. Žiadosť o výmenu okien v 15 b.j. súp. číslo 484 

6. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku Marek Melnar / upresnenie GP / 

7. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku p. Emília Hladká / nezrovnalosť pri dedičskom / 

8. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku p. Andrea Lukáčová a p. Juraj Fadljevič   

9. Rôzne. 

10. Diskusia. 

11. Záver. 

 

 

K bodu programu č. 2: 

Komisia sa oboznámila so Žiadosťou  rodičov, kde rodičia žiadajú o vyriešenie dopravnej 

situácie pred školou, kde pri rannom zvoze detí rodičmi dochádza k nebezpečným situáciám 
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 pri ktorých s vyjadrenia rodičov skoro prišlo k úrazu. Po diskusii členov komisie ako 

i poslancov obecného zastupiteľstva a p. Starostu. Pánovi  starostovi bolo navrhnuté 

preverenie možnosti s umiestnením dopravného značenia ktoré by v čase od 07.00 hod do 

08.00 hod z miestnej komunikácie urobilo jednosmernú ulicu v smere od starej pošty ku 

kultúrnemu domu s možnosťou pozdĺžneho parkovania pred školou na pravej strane vozovky 

– pri chodníku.     

K bodu programu č. 3:  

Komisia sa oboznámila so Žiadosťou p. Riaditeľky ZŠ s MŠ Alekšince, v ktorej poukázala na zlý 

technický stav ventilov na radiátoroch v budove ZŠ. Jedná sa o počet 145 radiátorov. Po 

diskusii p. Starosta prisľúbil, že do konania sa obecného zastupiteľstva preverí skutkový stav 

a posúdi koľko ventilov je v havarijnom stave a vyžaduje si opravu, alebo vymenenie za nový. 

Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetnú žiadosť zobrať na vedomie 

a odporúča finančnej komisii podľa zisteného počtu ktorý doloží p. Starosta vyčleniť na jednu 

opravu  ventila radiátora v havarijnom stave sumu 65 eur.- ... 

K bodu programu č. 4:  

Komisia sa oboznámila so žiadosťou p. Heleny Rigovej o úpravu príjazdovej cesty k ich 

nehnuteľnosti. Daná príjazdová komunikácia je na LV vo vlastníctve Železníc SR z toho 

dôvodu nie je možná rekonštrukcia príjazdovej cesty z rozpočtu obce. Komisia odporúča 

predmetnú žiadosť zamietnuť, pričom odporúča p. Starostovi aby p. Helenu Rigovú odporučil 

obrátiť sa na vlastníka daného pozemku...  

K bodu programu č. 5: 

Komisia sa oboznámila so Žiadosťou nájomníkov bytového domu č. 484 vo vlastníctve obce. 

K žiadosti sa vyjadril aj p. Starosta s tým, že toho času je na danom bytovom dome časť 

strechy v havarijnom stave a vyžaduje si opravu nakoľko zateká cca na 70 metroch 

štvorcových. Po oboznámení sa s touto skutočnosťou poslanci a členovia komisie sa zhodli na 

tom, že havarijný stav treba hneď riešiť a k aktuálnemu stavu bytového domu sa komisia 

stretne a určí priority ktoré treba riešiť na bytovom dome pričom zoberie do úvahy i VZN kde 

je určené od počtu rokov k aké výmeny majú byť urobené v rámci jednotlivých bytov. 

Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetnú žiadosť zobrať na vedomie 

a odporúča obecnému zastupiteľstvu poveriť starostu s vyriešením – opravou predmetnej 

strechy na bytovom dome č. 484... 
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 K bodu programu č. 6:  

Komisia sa oboznámila s doplnenou žiadosťou od Mareka Melnára a odporúča obecnému 

zastupiteľstvu daný pozemok odpredať v zmysle osobitným zreteľa za trhovú cenu... 

K bodu programu č. 7: 

Komisia sa oboznámila so žiadosťou p. Emílie Hladkej o odkúpenie obecného majetku. Po 

zvážení, že predmetný pozemok p. Hladká užíva niekoľko desiatok rokov a má ho oplotený. 

Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetnú žiadosť zobrať na vedomie pričom  p. 

Hladkú treba vyzvať aby si dala vyhotoviť na vlastné náklady geometrický plán s presnou 

a reálnou výmerou pozemkov, ktoré má v úmysle vysporiadať pre potrebu ukončenia 

dedičského konania – následne po dodaní geometrického plánu sa komisia bude 

predmetnou žiadosťou opäť zaoberať.. 

K bodu programu č. 8: 

Komisia sa oboznámila so žiadosťou p. Andrea Lukáčová a p. Juraja Fadjevič, kde obaja 

žiadajú odkúpenie časti obecného pozemku p.č. 542/268 približne o výmere 18 m2. Komisia 

ako i poslanci sa zhodli na tom, že toho času obec spracováva celkové zameranie predmetnej 

ulice a následne po vyhotovení zamerania budú oslovený jednotlivý majitelia nehnuteľností 

ktorých pozemky zasahujú do obecných pozemkov aby si vysporiadali jednotlivý zásah do 

obecného pozemku. Komisia obecnému zastupiteľstvu odporúča predmetnú žiadosť 

o odkúpenie časti obecných pozemkov zobrať na vedomie. 

K bodu programu č. 9: 

V bode Rôzne sa komisia oboznámila so žiadosťou p. Denisa Bahelku, ktorá bola komisii 

zaslaná v deň konania komisie. Po oboznámení sa so žiadosťou komisia ako i poslanci sa 

zhodli na tom, že z predmetnej žiadosti nie je zrejmé, kde sa požaduje usadenie stĺpovej 

trafostanice, akým spôsobom budú prevedené stavebné prace na trafostanici, po ktorej 

strane predmetných pozemkov vo vlastníctve obec sa vykonajú zemne práce. Na základe 

týchto skutočnosti komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetnú žiadosť zobrať na 

vedomie a následne odporúča p. Starostovi vyzvať predkladateľa o doplnenie predmetnej 

žiadosti o projektovú dokumentáciu k predmetnej stĺpovej trafostanici.  

Po vyčerpávajúcom programe stretnutie KVŽPaOVP bolo ukončené  23.10.2023 v čase 

o 21.45 hod. 

 

         Zápisnicu vyhotovil: 

           Radoslav Ťapušík 
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